
Protokoll Fotö Öråd 2020-09-22	
	
 
Närvarande: Johan. Bengt, Magnus, Bosse, Christina, Elisabeth, Sonja och Johannes 

På telefon: Sigbritt och Annica 

 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Till sekreterare för mötet valdes Sonja. 

Till justeringsmän valdes Magnus och Bengt. 

Övriga frågor:  Dikesrenar mm ej klippt i sommar av kommunen. 

 Utmärkning av vandringsled på Tån. 

 Djupa diken utmed korsviksvägen.  

 
3. Uppföljningspunkter  

a. Utsiktsplats vattentornet 
Öckerö kommun håller på att färdigställa en översiktsplan med eventuella åtgärder 
beträffande vattenreservoarer där vattentornet på Fotö ingår. Vi avvaktar resultatet 
av detta och bordlägger frågan tills vidare. 

  

b. Hembygdsinventering av hus och båtar 
Arbetsgruppen fortsätter med framtagande av information och bilder. 
En presentation om upplägget för kommande hembygdsbok kommer att presenteras 
på nästa årsmöte. 

 

c. Bastu på Ussholmen 
Hamnen har ännu ej fått svar på sin inlämnade bygglovsansökan. 

  
d. Sopkärl badplatsen Ångbåtsbryggan 

Kommunen ser över möjligheten att sätta upp soptunna på badplatsen    

 
4. Fråga angående uppställning av skrotbilar i Kilen 
 En fråga har inkommit om regler för uppställning av fordon som ej används. 

Samhällsföreningen står som arrendator av nämnda mark som ägs av olika fastigheter 
samt av kommunen. Vi tar kontakt med kommunen för att utreda vilka regler som 
tillämpas för uppställning.  
 
Observera att denna fråga gäller ej de markerade förhyrda platserna  

  

5. Fråga om underhåll och ansvar för trasig badstege 
 Stegen kommer att tas upp och lämnas in den för lagning. 

 



6. Information från föreningarna 
 FGIF 
 Fortlöpande fotbollsträning för barn och ungdom varje vecka. 

 Skolan  
 Information finns på Öckerö kommuns hemsida om hur sammansättningen av de olika 

skolornas klasser kommer att se ut år 2024. Fotö kommer att ha förskola, förskoleklass 
samt årskurs 1-3. 

 Hamnen  
 Asfaltering av Gamla hamnen är i skrivande stund färdigställd. Markerade rutor för 

uppställning av bilar på ställplatsen kommer att göras under hösten. 

 

7. Övriga frågor 
 Klippning av dikesrenar har ej utförts under sommaren för att värna om den biologiska 

mångfalden. 

 Utmärkning av vandringsled på Tån. 

 Johanna Lindgård projektledare för Skärgårdsleden meddelar att kommunen i 
samarbete med västkuststiftelsen kommer att på ett så skonsamt sätt som möjligt 
markera stigen runt Tån. Markeringen kan bestå av målad sten, band runt träd, lägga ut 
flis, grus och spång om så behövs. 

 Djupa diken utmed Korsviksvägen 
 Kontakt kommer tas med kommunen för att undersöka möjligheten att åtgärda de djupa 

dikena. Dessa är en omedelbar trafikfara för våra barn, fotgängare, cyklister.  

 

8. Mötet avslutas 
 Ordförande tackar deltagarna och nästa möte blir onsdag 28 okt kl 19.00 i truckgaraget. 

 

Fotö 2020-09-28 

 

Vid Pennan  

Sonja Josefsson 

 

Justeras 

Magnus Jonasson Bengt Engström 

	


